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۷۰ هزار نفر بدون بیمارستان
 ۱۲۰کیلومتر تا  اولین مرکز درمانی

متاسفانه گردشگری جزو 
اولویت های استان کرمان نیست

مدیر کل عملیات پولی و اعتباری بانک مرکزی گفت: به واسطه چارچوب نوین 
سیاستگذاری پولی در حال حاضر خط اعتباری به بانکها پرداخت نمی شود و 

دست اندازی بانکها به منابع بانک مرکزی به حداقل رسیده است.

دست اندازی بانک ها 
به منابع بانک مرکزی 

به حداقل رسیده است

 مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان کرمان گفت: 
با توجه به ظرفیت های زیاد و بی نظیر کرمان اما محیط گردشگری استان 

توانمند نبوده و متاسفانه صنعت گردشگری جزو اولویت های اول استان نیست.
"فریدون فعالی" امروز هفتم مهرماه در نشست با فعالان گردشگری شهرستان سیرجان به 
مناسبت هفته گردشگری گفت: سرمایه گذار درحوزه گردشگری با هزینه ۳۰ درصد از میزان 
سرمایه گذاری در محل به عنوان آورده، فعالیت خود را آغاز می کند و ۷۰ درصد بقیه هزینه لازم 

برای بهره برداری از طرح از طریق تسهیلات بانکی با سود پایین انجام می گیرد.
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بیش از سه هزار کیلوگرم 
فرآورده خام دامی 

در جنوب کرمان معدوم شد
مســئول واحد نظارت بر بهداشــت عمومی و مواد غذایی 
اداره کل دامپزشــکی جنوب کرمان از ضبط و معدوم سازی 

بیش از سه هزار و ۱۸۲ کیلوگرم فرآورده خام دامی غیرقابل مصرف در جنوب کرمان خبر داد.
مطهره مختاری روز چهارشنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: مواد خام دامی غیرقابل 
مصرف در جنوب کرمان از ابتدای سال جاری تاکنون ضبط و معدوم شده است.وی یکی از 
مهمترین وظایف دامپزشکی را تامین امنیت و بهداشت مواد خام دامی عنوان و تصریح کرد: 
۱۹ هزار و ۷۱۴ مرکز عرضه فراورده های خام دامی در جنوب کرمان طی نیم سال نخست 

سال جاری مورد بازرسی قرار گرفته است.

ادامه مطلب را در 
صفحه 2 بخوانید 

صفحه 2 را 
بخوانید
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در پی معرفی رییس جدید صداوسیما

جبلی کیست و چه نگاهی به رسانه دارد؟
پیمـان جبلـی کـه حـالا بـا رفتـن عبدالعلـی علـی 
عسـکری، بـر مسـند ریاسـت سـازمان صداوسـیما 
نشسـته اسـت، پنـج سـال قبـل بـا حکـم خـودِ او 
معاون برون مرزی رسـانه ملی شـده بود. امـا »جبلی 
کیسـت؟« و »چه نگاهـی به رسـانه دارد؟«؛ پرسـش 
هایـی که در این گزارش تلاش شـده اسـت بـا نگاهی 
بـه کارنامه گذشـته رییس جدید صداوسـیما بـه آنها 

پاسـخ داده شـود.
 بـه گـزارش ایسـنا، جبلـیِ 55 سـاله، متولـد تهـران 
اسـت و پـس از اینکـه از سـال  1۳8۹ تـا 1۳۹۳ بـه 
عنوان سـفیر ایـران در کشـور تونس فعالیـت کرد، به 

صداوسـیما آمد تـا با حکـم محمـد سـرافراز )رییس 
وقت صداوسـیما( کـه اتفاقـا او هـم از معاونـت برون 
مـرزی بـر صندلـی ضرغامـی نشسـت، بـه عنـوان 

»معـاون خبـر« ایـن رسـانه معرفی شـود.
در حقیقت سـرافراز در آن زمـان، همزمان بـا معرفی 
جبلـی در این سـمت، رسـما اعلام کـرد کـه تصمیم 
گرفته اسـت معاونت سیاسـی را که در مدت ریاسـت 
ضرغامی حـدود 10 سـال در اختیار مجیـد آخوندی 
بـود، حـذف کـرده و عنـوان »معاونـت خبـر« را 
جایگزین کنـد؛ تصمیمی کـه همانند بسـیاری دیگر 
از رویکردهای رییس اسـبق سـازمان صداوسـیما، به 

تدریـج و بـا آمـدن علی عسـکری حذف شـد.
بـا رفتـن سـرافراز از صداوسـیما و آمـدن عبدالعلـی 
علی عسـکری، پیمان جبلـی هم در معاونـت دیگری 
مشـغول بـه کار شـد؛ مجیـد آخونـدی بـار دیگـر به 
معاونـت سیاسـی صداوسـیما بازگردانـده شـد و 
معاونت بـرون مرزی را به جبلی سـپردند؛ سـمتی که 
تا همیـن آخریـن روزهـای انتصابش در مقـام رییس 

صداوسـیما هـم در آن مشـغول بـه کار بـود.
اغلب فعالیـت های پیمـان جبلـی به انضمـام حضور 
در معاونـت هـای سیاسـی و بـرون مـرزی، در بخش 
هـای خبـری صداوسـیما خلاصـه مـی شـود. او 

سالهاست عضو هیات علمی دانشـگاه صداوسیماست 
و پیشـترها، دبیـر اخبـار خارجـی بخـش شـامگاهی 
رادیو، دبیـر اخبار خارجـی و داخلی اخبـار تلویزیون، 
سـردبیر اخبـار سراسـری شـبکه دو سـیما، مدیرکل 
اخبـار داخلـی واحـد مرکـزی خبـر، مدیـرکل اخبار 
شـبکه العالـم و مدیـر دفتـر شـبکه العالـم در بیروت 

بوده اسـت.
و البتـه معاونت رسـانه ای دبیر شـورای عالـی امنیت 
ملـی در زمـان تصـدی سـعید جلیلـی هـم از دیگـر 
سـمت هایـی اسـت کـه رییـس جدیـد صداوسـیما 

سـالها قبـل تجربـه کرده اسـت.
جبلـی و علی عسـکری سـال ۹8، در مراسـم افتتـاح 
لعالـم  لمللـی »ایران پـرس« و »ا شـبکه های بین ا

سـوری«
امـا در ارتبـاط بـا رسـانه هـای داخلـی، کارنامـه 
نسـبتا قابـل قبولـی را بـرای پیمـان جبلی در سـال 

های اخیـر می تـوان متصـور شـد؛ نگاهی بـه تعداد 
مصاحبـه های او بـا خبرگـزاری های مطـرح داخلی 
کشـور در دوران حضـور در معاونـت بـرون مـرزی 
صداوسـیما هـم موید همیـن نکتـه اسـت. برخلاف 
عبدالعلـی علی عسـکری، رییس سـابق صداوسـیما 
کـه از معاونـت فنـی بر مسـند ریاسـت نشسـت و از 
زمان روی کار آمدنـش، نه تنها با رسـانه ای خارج از 
صداوسـیما مصاحبه نکـرد که حتی بـه تدریج، ورود 
خبرنگارهـا بـه برنامـه هایـش، کمرنـگ و کمرنگ و 
در نهایـت حذف شـد و تعاملش با رسـانه هـا به صفر 
رسـید؛ رویکردی کـه باعث شـد اعلام سیاسـت ها و 
تصمیمات رییس »رسـانه ملی«، به صـرف خروجی 
ای به نـام »روابط عمومی کل سـازمان صداوسـیما« 

محدود شـود. 
از طرفی امید مـی رود جبلـی و اطرافیانـش، در این 
سـال ها بـه واسـطه حضـور در فضـای بیـن الملل و 

آگاهـی از شـرایط حاضـر رسـانه در دنیـای معاصر، 
شـاید بیش از گذشـتگان، از نقـش تاثیرگذار رسـانه 
هـای داخلـی در همراهـی بـا سیاسـت های رسـانه 
ملـی آگاه باشـند؛ همراهی ای کـه در نهایـت به هم 

افزایـی مـی انجامد.
رییـس جدیـد صداوسـیما در دوران معاونـت در 
فضـای بـرون مـرزی صداوسـیما هـم در مـواردی 
بـرای اعلام سیاسـت های شـبکه هـای بیـن المللی 
کشـورمان و خصوصـا در مـواردی کـه بحـث تحریم 
ها و محدودیـت فعالیت در فضای مجـازی و ماهواره 
ای پیـش آمـد، از همراهی رسـانه های داخلـی بهره 
گرفـت.و البتـه تعامـل بـا شـبکه هـای خارجـی و 
اسـتفاده از تجـارب برنامـه سـازان دیگـر کشـورها، 
ضـرورت دیگـری اسـت کـه انتظـار مـی رود پیمان 
جبلـی بـه عنـوان رییـس پیشـین شـبکه ای ماننـد 

پرس تـی وی بـه خوبـی درک کـرده باشـد.

ز محروم ترین  مهر| شهرستان فهرج در شرق کرمان یکی ا
خصوص  به  نات  مکا ا بسیاری  ز  ا که  است  کشور  مناطق 

بیمارستان بی بهره است و مردم برای درمان مجبورند به 
بم سفر کنند.  داستان بیمارستان شهرستان فهرج در شرق 

استان کرمان پس از گذشت سال ها از زمان تصویب تا ساخت 
رد. نجامی عجیب دا  داستانی طولانی و تلخ است که سرا

مـارا
دنبال
کنید

@kaghazevatan
ما را در تلگرام دنبال کنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان

روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی کرمان

آگهی مزایده عمومی  یک مرحله ای 
مزایده فروش تجهیزات مازاد و از رده خارج آشپزخانه معاونت دانشجویی و فرهنگی دانشگاه

شماره م. الف 2036

شماره مزایده: دانشگاه علوم پزشکی کرماندستگاه مزایده گزار
103/18/7/1400

فروش تجهیزات مازاد و از رده خارج آشپزخانه موضوع مزایده
دریافت اسناد : معاونت دانشجویی و فرهنگی دانشگاه

الف(سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت 
www.setadiran.ir

ب( پایگاه ملی مناقصات   
    http://iets .mporg.ir

)صرفاً جهت مشاهده(

1/191/275/000 ریالبرآورد )ریال(
60/000/000 ریالتضمین شرکت در مزایده )ریال(

از تاریخ درج فراخوان لغایت ساعت 08:00 روز یکشنبه مورخ 1400/07/18دریافت اسناد

آخرین مهلت بارگزاری اسناد و 
تا ساعت 11:00 روز یکشنبه  مورخ 1400/07/18پیشنهادها در سامانه ستاد ایران

از ساعت 13:00 روز یکشنبه مورخ 1400/07/18بازگشایی پیشنهادها

ضمناً جلســه توجیهی در ســاعت 10:00 روز چهار شــنبه مورخ 1400/07/14 در محل معاونت دانشجویی و فرهنگی دانشگاه برگزار خواهد شد.
محل تسلیم فقط پاکت الف ) تضمین شرکت در مزایده(: کرمان – ابتدای جاده هفت باغ علوی، معاونت غذا و دارو، اداره حراست

هزینه درج آگهی و کارشناسی قیمت بر عهده برنده مزایده می باشد

استخـدام

09133952075

به تعدادی نیرو ساده و نیمه ماهر جهت کار 
 در کارگاه کابینت و دکور سازی نیازمندیم .

آب را 
هَدر

ندهیم

پرونده سال آبی با ۱۵۷ میلی متر بارش بسته شد
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پنج شنبه  8 مهر 1400
سال چهارم | شماره پیاپی 1077 
پنج شنبه  8 مهر 1400 کاغذ اقتصادیکاغذ استان

انتقاد فرماندار از مغفول ماندن 
ظرفیت گردشگری دریاچه 

نمک سیرجان
 

ایسنا |  فرماندار ویژه شهرستان ســیرجان بیان کرد: اگر دریاچه 
نمک سیرجان در کشورهای دیگر بود میلیاردها دلار از آن درآمد 
کسب می کردند اما متاسفانه این پتانسیل تاکنون مغفول مانده 

است.
"ســهراب بهاءالدینی" امروز هفتم مهرماه در نشســت با فعالان 
گردشگری شهرستان سیرجان به مناسبت هفته گردشگری گفت: 
برنامه های مختلفی برای تکمیل زیرساخت های حوزه فرش در 

شهرستان در دست اقدام داریم.
وی عنوان کرد: در شهرستان سیرجان بیشترین خسارت دیدگان 
دوران کرونــا فعالان حوزه گردشــگری هســتند. فرماندار ویژه 
شهرســتان ســیرجان افزود: هیچ محدودیتی در بحث اعطای 
تسهیلات به حوزه گردشــگری در شهرستان نداریم و تا حدود ۶ 

میلیارد تومان می توانیم در شهرستان پرداخت کنیم.
وی بر لزوم ترویج مطالبه گری در شهرســتان تاکید کرد و افزود: 
فعالان گردشگری مشــکلات خود را به فرمانداری اعلام کنند تا 
پیگیر حل آنها باشیم. بهاءالدینی با تبیین ظرفیت های گردشگری 
ســیرجان اظهار کرد: ظرفیت های شهرســتان در حوزه میراث 

فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی بسیار خوب است.
وی ادامه داد: اگر دریاچه نمک ســیرجان در کشورهای دیگر بود 
میلیاردها دلار از آن درآمد کســب می کردند اما متاســفانه این 

پتانسیل تاکنون مغفول مانده است.
به گزارش ایســنا، "اکبر عباس پــور" معاون توســعه مدیریت 
فرمانداری سیرجان نیز در این نشست جذب گردشگر در کشور را 
بسیار ضعیف دانست و بیان کرد: تبلیغات ما در حوزه گردشگری 
بسیار ضعیف بوده اســت. او عنوان کرد: در شرایط فعلی بهترین 
مسیر رونق اقتصادی کشور، گردشگری است. عباس پور بیان کرد: 
به دلیل نوسانات ارزی هزینه های گردشگر در ایران پایین ترین 

قیمت در جهان است.

بیش از سه هزار کیلوگرم 
فرآورده خام دامی در جنوب 

کرمان معدوم شد
 

مســئول واحد نظارت بر بهداشــت عمومی و مواد غذایی اداره کل 
دامپزشکی جنوب کرمان از ضبط و معدوم سازی بیش از سه هزار و ۱۸۲ 
کیلوگرم فرآورده خام دامی غیرقابل مصرف در جنوب کرمان خبر داد.

مطهره مختاری روز چهارشــنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: 
مواد خام دامی غیرقابل مصرف در جنوب کرمان از ابتدای سال جاری 

تاکنون ضبط و معدوم شده است.
وی یکی از مهمترین وظایف دامپزشکی را تامین امنیت و بهداشت 
مواد خام دامی عنوان و تصریح کرد: ۱۹ هزار و ۷۱۴ مرکز عرضه فراورده 
های خام دامی در جنوب کرمان طی نیم سال نخست سال جاری مورد 

بازرسی قرار گرفته است.
مســئول واحد نظارت بر بهداشــت عمومی و مواد غذایی اداره کل 
دامپزشکی جنوب کرمان گفت: بازرسان بهداشتی این اداره کل به طور 
مستمر اقدام به بازدید از مراکز عرضه و فروش فرآورده های خام دامی، 

کشتارگاه ها و رستوران ها می کنند.
وی بر نظارت مداوم و دقیق بازرسان بهداشتی این اداره کل بر سلامت 
فرآورده های خام دامی عرضه شده در مراکز عرضه شهروندان تاکید کرد.

مختاری بیان کرد: شهروندان به منظور حفظ سلامت خود و خانواده، 
فرآورده های خام دامی را از فروشــگاه های مجاز خریداری و هنگام 
خرید به شرایط ظاهری و بهداشتی محموله از جمله بو و رنگ طبیعی، 

مشخصات بهداشتی مانند تاریخ تولید و انقضا دقت کنند.
وی اظهار داشت: مردم در صورت مشــاهده هرگونه تخلف در حوزه 
دامپزشکی مراتب را با ادارات دامپزشکی شهرستان های جنوب کرمان 

اطلاع دهند تا در سریع ترین زمان رسیدگی شود.

تمرینات گل گهر در سیرجان
 بازیکنان گل گهر از آمادگی 

برای لیگ برتر می گویند
تیم گل گهر سیرجان برای فصل جدید تمریناتش را شروع کرده و در 
سومین سال حضورش در لیگ برتر فوتبال با جذب بازیکنان جدید در 

پی کسب سهمیه آسیایی است.
شایان مصلح بازیکن تیم سپاهان که به تازگی با گل گهر قرارداد امضا 
کرده، در خصوص تمرینات تیم اظهار داشت: تمرینات پرفشاری بود. 
من تازه به تیم اضافه شدم و بچه ها بسیار با انگیزه هستند. هم کادر فنی و 
هم بازیکنان خیلی با انگیزه هستند و شرایط خیلی خوبی داریم؛ بهرحال 
بازی ها، بازی های پرفشاری است و تیم ها هم با آمادگی کامل می آیند 

که نتیجه بگیرند.
وی در مورد جایگاه گل گهر در فصل آینده افزود: اینکه از حالا بخواهیم 
جایگاه تیم را مشخص کنیم، نمی شود از حالا مشخص کرد؛ اما تمام 
تلاش مان را می کنیم که بهترین عملکرد را داشته باشیم و بازی های 

خوبی را به نمایش بگذاریم.
مصلح در مورد شرایط تیم هم گفت: شرایط خیلی عالی ست، امکانات 
بسیار خوبی در باشگاه وجود دارد و برای شروع یک فصل خوب همه 

چیز مهیا است.
 فرشید باقری بازیکن فصل قبل گل گهر که امسال هم در ترکیب گل گهر 
حضور دارد؛ در مورد آمادگی تیم اظهار داشت: ما امسال تمرینات مان 
را نسبت به بقیه تیم ها زود شروع کردیم و یک پیش فصل خیلی خوب 
داشتیم و همه بچه ها خیلی سرحال هستند و تمرینات را خیلی جدی 
پشت سر می گذارند. ما در این فصل خیلی امیدواریم و  زحمات مان را 

می کشیم و خداوند هم جواب زحمات ما را خواهد داد.
او در مورد تفاوت گل گهر فصل قبل و فصل جدید گفت: گل گهر در سال 
قبل هم خیلی خوب بازی می کرد، هم پرتلاش بود؛ اما کمی بدشانسی 
سبب شد به آن چه که استحقاق داشتیم، نرسیم؛ ولی امسال بیشتر 
تلاش می کنیم که به هدف مان برسیم. محمدرضا خانزاده بازیکن جدید 
گل گهر نیز گفت: تمرینات خیلی خوبی را پشت سر گذاشتیم و حدود 
یک ماه است که در حال تمرین هستیم و شرایط خوبی داریم. گل گهر 
یک تیم کاملا سازماندهی شده است و با مدیریت قوی اداره می شود و 
تلاش می کنیم که یک کار بزرگ برای مردم سیرجان و استان کرمان 

انجام بدهیم.
به گزارش فارس، تیم گل گهر ســیرجان در سومین سال حضورش 
در لیگ برتر فوتبال و با جذب بازیکنان جدید در پی کســب سهمیه 

آسیایی است.

فرماندار رفسنجان گفت: ما افتخار داریم، یکی از 
بهترین فرماندهان را در جنگ داشتیم؛ کسی که 
از ابتدا تا انتهای جنگ همواره در صحنه بود و در 
سنگر فرماندهی نمی نشست. سردار سلیمانی در 

پیروی از امام راحل و ولایت مداری نمره اعلی گرفت.
به گزارش خبرگزاری فارس از رفسنجان، حجت الاسلام 
سیدمحمود حسینی پیش از ظهر دیروز در آیین تجلیل از 
پیشکسوتان دفاع مقدس با اشاره به آیات قرآن اظهار کرد: جهاد 
و شهادت یک معامله و داد و ستد است؛ اما نه از نوع دنیایی ؛ بلکه 
معنوی ست  که یک طرف آن مومنان و عاشقان و طرف دیگر 

خداوند که محبوب و معشوق همه است، قرار دارد.
امام جمعه موقت رفسنجان عنوان کرد: شهدا جان خود را کف 
دست گذاشتند و خداوند خریدارشان شد و خوب معامله ای 

کردند که ره صدساله را یک شبه طی کردند.
وی افزود: جنگ و جهاد با همه سختی ها، آثار مثبتی دارد؛ توان 
رزمی و دفاعی را بالا می برد، جلوی تجاوزات دشمن را می گیرد 
و موجب تقویت روحیه تعهد و ایثار و شجاعت در افراد جامعه 
می شود و به وا سطه استقامت و فداکاری قدرت و عزت مسلمانان 
به منصه ظهور می رسد و ملتی که مقاومت کند امدادهای غیبی 

شامل حال شان می شود.
مجید فصیحی هرندی فرماندار رفسنجان هم اظهار داشت: 
جوانان در هشت سال دفاع مقدس با ثبات در عقیده در هشت 
سال جنگ شرکت کردند و امروز اراده ها در وجود این عزیزان 

پیشکسوت باقی ست.
وی با اشاره به اینکه ایثارگران مایه عزت و آبرو برای کشور شدند، 
افزود: ما افتخار داریم، یکی از بهترین فرماندهان را داشتیم؛ 
کسی که از ابتدا تا انتهای جنگ همواره در صحنه بود و در سنگر 
فرماندهی نمی نشست. سردار سلیمانی در پیروی از امام راحل و 

ولایت مداری نمره اعلی گرفت.
فرماندار رفسنجان افزود: سردار سلیمانی جهاد خود را ادامه داد و 
در سخت ترین صحنه ها حضور داشت؛ اتفاقی که کمتر از هشت 
سال دفاع مقدس نبود که در آن جبهه دشمن می خواست به اسم 
اسلام، هم اسلام را بدنمایی کند و چهره خشنی از اسلام نشان 
دهد هم اینکه انتقام تاریخی از سوریه که در جنگ هشت ساله 

حامی ایران بود، را بگیرد.

ایسنا |  مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی استان کرمان گفت: با توجه به 
ظرفیت های زیاد و بی نظیر کرمان اما محیط 
گردشگری استان توانمند نبوده و متاسفانه صنعت گردشگری 

جزو اولویت های اول استان نیست.
"فریدون فعالی" امروز هفتم مهرماه در نشست با فعالان 
گردشگری شهرستان سیرجان به مناسبت هفته گردشگری 
گفت: سرمایه گذار درحوزه گردشگری با هزینه ۳۰ درصد از 
میزان سرمایه گذاری در محل به عنوان آورده، فعالیت خود را آغاز 
می کند و ۷۰ درصد بقیه هزینه لازم برای بهره برداری از طرح از 

طریق تسهیلات بانکی با سود پایین انجام می گیرد.
وی بیان کرد: با توجه به ظرفیت های بسیار زیاد گردشگری استان 

کرمان، این استان باید مقصد گردشگری شناخته شود.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
کرمان ادامه داد: هیچ محدودیتی برای سرمایه گذاری در صنعت 
گردشگری کرمان وجود ندارد و همه دستگاه های نظارتی و سایر 

دستگاه ها همکاری لازم در این زمینه را انجام می دهند.
وی گردشگری را یک ضرورت دانست و بیان کرد: با توجه به 
شرایط کرونا و محدودیت ها در دو سال اخیر، اکنون مردم تشنه 
سفر هستند لذا باید شرایط گردشگری استان را برای پساکرونا 

آماده کنیم.
فعالی با تاکید برآنکه محیط گردشگری در استان کرمان توانمند 
نیست، تصریح کرد: با توجه به ظرفیت های زیاد و بی نظیر کرمان 
اما متاسفانه محیط گردشگری استان توانمند نیست در حالی 
که توانمندسازی محیط مهمترین شاخص در حوزه گردشگری 
محسوب می شود. وی ادامه داد: متاسفانه صنعت گردشگری 
جزو اولویت های اول استان نیست. مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی استان کرمان اظهار کرد: متاسفانه 
منابع دولت در زمینه ایجاد زیرساخت های گردشگری محدود 
است بنابراین لازم است فرمانداری ها با همکاری معین های 
اقتصادی، شرکت های صنعتی و معدنی و بخش خصوصی این 

زیرساخت ها را ایجاد کنند.
وی با برشمردن جاذبه های متعدد گردشگری استان عنوان 
کرد: ۲۶۰ میلیارد تومان در دو سال اخیر تسهیلات برای استان 
گرفتیم که استان کرمان در این زمینه بیشترین آورده را نسبت به 

استان های دیگر داشته است.

مدیرعامل اتحادیه مرکزی دام سبک کشور گفت: سرانه مصرف گوشت 
کشور از 1۲ کیلو در ســال به ۶ کیلو یعنی با 50 درصد کاهش مصرف 

مواجه شده است.
به گزارش کرمان نو به نقل از تســنیم، ابراهیم زارع مدیر کل بازرگانی 
داخلی وزارت جهاد کشاورزی در برنامه تیر امشب شبکه خبر, افزایش 
قیمت دام سبک را برخلاف تورم 45 درصدی هزینه های تولید ۳0 درصد 
اعلام کرد و گفت: نرخ گوشت گوسفند نسبت به افزایش تورم کمتر است. 

پدیده خشکسالی هزینه های تولید دام را افزایش داده است.
او افزود:افزایش قیمت گوشت قرمز در مجموع متناسب با نرخ تورم بوده 
است. زارع افزود: امسال آمار کشتار دام در کشور نسبت به سال گذشته 
بیشتر است. پیش بینی می کنیم مصرف گوشت قرمز در کشور به یک 

میلیون و ۲0 هزار تن برسد.
“افشین صدر دادرس” مدیرعامل اتحادیه مرکزی دام سبک کشور گفت: 
سرانه مصرف گوشت کشور از 1۲ کیلو در ســال به ۶ کیلو یعنی با 50 

درصد کاهش مصرف مواجه شده است.
او افزود: علت اینکه دامدار اقدام به کشتار دام های مولد می کند بخاطر 

کاهش توان نگهداری دام )سبک و سنگین( است.
صدر دانش افزود: نظام توزیع در کشور دلال محور است. “پوریان” رئیس 
شورای تامین کنندگان دام کشور با بیان اینکه 7 میلیون راس دام روی 
دست دامدار مانده است، گفت: علت کاهش سرانه مصرف گوشت قرمز، 
تعطیلی های کرونایی بوده که باعث توقف یــا کاهش فعالیت هتل ها، 

رستوران ها و تالار ها شده است.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان کرمان با اشاره به وقوع 
قریب به ۵۰۰ حادثه طبیعی و غیرطبیعی در نیمه نخســت 
سال جاری در استان کرمان بیان کرد: بیش از ۳۹۸۰ نفر در 

این حوادث آسیب دیدند.
"رضا فــلاح" دیروز هفتــم مهرماه در جمــع خبرنگاران از 
امدادرســانی ۲۱۴۵ نفر توســط نیروهای امدادی جمعیت 
هلال احمر استان کرمان طی ۶ ماه گذشته خبر داد و افزود: 
در عملیات های امدادرسانی ۲۲۸ نفر رهاسازی و ۱۳۰ نفر 

اسکان داده شدند.
وی با اشاره به وقوع قریب به ۵۰۰ حادثه طبیعی و غیرطبیعی 
در نیمه نخست سال جاری در استان کرمان بیان کرد: بیش 
از ۳۹۸۰ نفر در این حوادث آسیب دیدند. فلاح تصریح کرد: 
در بخش امداد هوایی هشت سورتی پرواز برای انتقال هفت 

مصدوم و یک تُن محموله انجام شد.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان کرمان با اشاره به اعزام 
۶۰۷ تیم امدادونجات در حوادث نیمه نخست امسال تصریح 
کرد: بیــش از ۲۰۰۰ نیروی امــدادی در عملیات ها حضور 

داشته اند.
وی خاطرنشان کرد: طی شــش ماهه امسال ۴۹۷ حادثه در 
اســتان کرمان به وقوع پیوسته که بیشــترین آن متعلق به 

حوادث جاده ای با تعداد ۳۰۴ سانحه است.

سرانه مصرف گوشت قرمز۱۴ طرح عمرانی در ریگان افتتاح شد
 در کشور نصف شده است

بیش از 3۹۸0 نفر در حوادث 
نیمه نخست امسال در استان 

کرمان آسیب دیدند

فرماندار رفسنجان: 
ایثارگران مایه عزت 

و آبروی کشور هستند

متاسفانه گردشگری جزو 
اولویت های استان کرمان نیست

خبر

خبر

بازار و بورساخبار شرکت هاخبر

روح الله ایزدخواه عضو کمیسیون صنایع و 
معادن مجلس خبر داد که براساس جلسات 
برگزار شــده میان وزیر صمت و کمیسیون 
صنایع مجلس، تمامی فولاد تولیدی کشور 
به منظور ایجاد شفافیت در مبادلات و تنظیم 
بهینه بازار به دور از شیوه های دستوری در 

بورس کالا عرضه می شود.
با روی کار آمدن دولت ســیزدهم و تاکید 
دولتمردان بر ایجاد شــفافیت اقتصادی و 
مقابله با فساد، موضوع عرضه کالاهای شرکت 
های تولیدی در بورس کالا به منظور برقراری 
شــفافیت و عدالت و همچنین سهولت در 
تامین نیاز مواد اولیه تولید مورد توجه ویژه 
قرار گرفته اســت. در این راستا عرضه کل 
سیمان تولیدی کشور در بورس کالا پیگیری 
شد که اثرات مطلوب این اتفاق ظرف چند 
هفته در تعادل بازار نمایان شــد. در همین 
زمینه روح الله ایزدخواه عضو کمیســیون 
صنایع و معادن مجلس از عرضه کل فولاد 
کشــور در بورس کالا خبر می دهد که این 
اتفاق می تواند چتر شفافیت را در مبادلات 
این محصول باز کرده و ســودی منطقی و 
جذاب را در سراســر زنجیره تولید به طور 

متوازن توزیع کند.
ایزدخواه گفت: صنعت فولاد کشور از اهمیت 
ویژه در بخش تولید کشور برخوردار است و 
فراهم شدن زیرساخت های لازم به منظور 
رشد و توسعه بیشتر این صنعت در اولویت 
برنامه مسوولان و سیاست گذاران قرار دارد؛ 
از این رو به منظور رشد متوزان کل زنجیره 
فولاد کشور باید به کل تولیدات این زنجیره 
با یک رویکرد واحد و منطقی که برای تولید 

ایجاد انگیزه مضاعف کند، نگاه کرد.
این عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
با اشــاره به برگزاری چند جلسه میان این 
کمیســیون با وزیر صمت، گفت: با توجه به 
بررسی تمامی جوانب، مقرر شده که عرضه 
انواع محصولات تولیدی از جمله کل فولاد 
در بورس کالا انجام شــود تا شاهد تمرکز 
معاملات و حمایت واقعی از تولیدکنندگان و 

مصرف کنندگان باشیم.
این نماینده مجلس تاکید کرد: کمیسیون 
صنایع مجلس نیز معتقد اســت که عرضه 
بخشی از محصولات در بورس کالا و بخش 
دیگر در خارج از بورس به دونرخی شــدن 
بازار منجر شــده که از ایــن رو برای تحقق 
رفع موانع و پشتیبانی از تولید باید کل فولاد 
کشور در بورس کالا عرضه شود و حتی امکان 
صادرات محصولات از رینگ صادراتی بورس 

نیز فراهم شود.

روابط عمومی سازمان بورس و اوراق بهادار در 
اطلاعیه ای در مورد ماینرهای کشف شده در 
ساختمان شرکت بورس تهران شفاف سازی 
کرد. به گزارش پایگاه خبری بازار ســرمایه 
)سنا(؛ در این اطلاعیه آمده است: جهت تنویر 
افکار عمومی به اطلاع می رساند در رسیدگی 
های نظارتی سازمان بورس و اوراق بهادار، 
تعدادی ماینر که از سوی شرکت بورس اوراق 
بهادار تهران مورد بهــره برداری قرار گرفته 
است در ساختمان شــرکت مزبور کشف و 
در ادامه بررسی نیز مشخص شد که فعالیت 
مزبور در گزارش ها و حساب های شرکت به 
طور کامل ثبت و افشا نشده است و با توجه به 
اینکه بدوا چنین امری با اساسنامه و رسالت 
شرکت بورس نیز همخوانی نداشته است، 
موضوع به معاونت حقوقی ســازمان ارسال 

شده است.
در ادامه این اطلاعیه اعلام شــد: رسیدگی 
به این موضوع به طور فوق العاده در دستور 
کار کمیته رســیدگی به تخلفات سازمان 
قرار گرفته و برای بررسی کم و کیف و ابعاد 
تخلفات این موضوع، مدیران بورس تهران 

فراخوانده شده اند.  
همچنین، بدیهی است بعد از رسیدگی کامل 
و ارزیابی توضیحات و مستندات این امر که در 
حوزه داخلی شرکت رقم خورده است، نتایج 
رســیدگی و جزییات امر و تصمیم سازمان 

اطلاع رسانی خواهد شد.
به گزارش ایرنا، این خبر در حالی از ســوی 
ســازمان بورس و اوراق بهادار منتشر شده 
است که ساعاتی قبل روابط عمومی شرکت 
بورس تهران ادعای فعالیت شرکت بورس 
تهران در زمینه استخراج رمز ارز را تکذیب 
و اعلام کرد: هیچ فعالیتی در این شرکت در 
زمینه استخراج رمز ارز وجود ندارد و موضوع 
پنهانی که عده ای مدعی کشف آن شده اند از 

اساس تکذیب می شود.
در این اطلاعیه آمده اســت: اگرچه شرکت 
بورس اوراق بهــادار تهــران ورود به حوزه 
رگولاتوری رمزارز را به عنــوان یک دارایی 
دیجیتال و در قالب یک پــروژه تحقیقاتی 
دنبال کرده بود، نظر به انتشار شایعه ای مبنی 
بر وجود ماینر شخصی در این شرکت، بورس 
تهران شایعات مطرح شده در این زمینه را به 

شدت تکذیب می کند.

بخش های صنعت و معدن و بازرگانی از ابتدای امسال تا پایان تیرماه 
بیش از 701 هزار میلیارد تومان معادل 47.۲ درصد از تسهیلات بانک ها 

را دریافت کردند.
به گزارش روز چهارشنبه ایرنا، با توجه به لزوم هموارسازی مسیر تولید 
ملی و حمایت از بنگاه  های اقتصادی در چارچوب تحقق شعار سال، 
اعطای تسهیلات با هدف تامین منابع لازم برای نگهداشت و افزایش 
تولید و اشتغال در بنگاه  های اقتصادی، نوسازی و بازسازی بنگاه  ها و 
صنوف تولیدی و تکمیل طرح  های نیمه  تمام با پیشرفت فیزیکی بیش از 

۶0 درصدی تخصیص می  یابد.
در این پیوند، اولویت اصلی پرداخت تسهیلات باید آن دسته از بنگاه  های 
اقتصادی باشد که به طور عمده دارای مشکل نقدینگی بوده و مشکلاتی 
نظیر ظرفیت تولید، دانش  فنی، توان مدیریت و بازار یا موانع راه  اندازی و 
افزایش تولید نداشته باشند تا با دریافت این تسهیلات قادر به راه  اندازی 
سریع، انجام نوسازی و بازسازی لازم و تثبیت یا افزایش تولید و اشتغال 

باشند.
به گزارش ایرنا، واکاوی آخرین آمارهای منتشره وزارت صنعت، معدن 
و تجارت و جداول بانک مرکزی نشان می دهد از ابتدای امسال تا پایان 
تیرماه بخش صنعت و معدن بیش از ۲15.5  هزار میلیارد تومان تسهیلات 
از بانک ها و موسسه های اعتباری دریافت کرد که معادل ۳0.7 درصد 

تسهیلات پرداختی است.
همچنین بخش بازرگانی در چهار ماهه امسال افزون بر 115.8 هزار 
میلیارد تومان تسهیلات دریافت کرد که 1۶.5 درصد کل تسهیلات 

پرداختی بانک ها و موسسات اعتباری را تشکیل می دهد.
این در حالی است که سهم این دو بخش در مدت مشابه پارسال به ترتیب 

۳1.8 درصد و ۲0.۲ درصد از تسهیلات بود.
برپایه این گزارش، تا پایان تیرماه بیشترین میزان وام ها و تسهیلات 
پرداختی بانک ها و موسسه های اعتباری به بخش خدمات با ۲۹0.۲  هزار 

میلیارد تومان )معادل 41.4 درصد تسهیلات( رسید.
همچنین در این مدت، بخش کشاورزی 4۶.۶ هزار میلیارد تومان )معادل 
۶.۶ درصد( ، بخش مسکن و ساختمان ۳۲.7 هزار میلیارد تومان )معادل 
4.7 درصد( و سایر بخش ها 1۹4 میلیارد تومان )معادل سه صدم درصد( 

از تسهیلات بانکی را به خود اختصاص دادند.

سهم ۴۷.2 درصدی بخش صنعت 
و بازرگانی از تسهیلات بانکی

کل فولاد کشور 
در بورس کالا عرضه 

می شود

رسیدگی به موضوع 
کشف ماینر در شرکت 

بورس تهران در دستور 
کار است

یک کارشناس بازار سرمایه بزرگترین مساله تاثیرگذار بر معاملات بورس را 
تصمیمات آینده دولت دانست و گفت: در صورت پایبندی به مساله مطرح 
شده در خصوص عدم تامین مالی و کسری بودجه دولت از بازار سرمایه 
و نیز اجرای موضوع حذف ارز 4۲00 می توان شاهد روزهایی مثبت و 

پررونق در بازار بود.
»مهدی سوری« )چهارشنبه( در گفت و گو با خبرنگار اقتصادی ایرنا به 
نوسان ایجاد شده در روند فعلی معاملات بورس اشاره کرد و افزود: بعد از 
رشد قابل توجهی که معاملات بورس تحت تاثیر عواملی مختلف تجربه 
کرد، ورود برخی از ریسک ها به بازار روند معاملات این بازار را تحت تاثیر 

خود قرار داد و منجر به قرار گرفتن شاخص بورس بر مدار نزولی شد.
وی اظهار داشت: نخستین موضوعی که منجر به تحت تاثیر قرار گرفتن 
شاخص بورس و ورود آن به فاز اصلاحی شد، صحبت های مطرح شده از 
سوی مسوولان در خصوص عدم پایبندی دولت به حذف قیمت گذاری 
دستوری و احتمال حذف آن بود که گاهی در این میان صحبت هایی 
مخالف این مساله مورد بحث قرار گرفت که منجر به نگرانی سهامداران 

در این بازار شد.
 سوری ادامه داد: در کنار مساله مطرح شده در خصوص قیمت گذاری 
دستوری، بحث شائبه عرضه اوراق با سود بالا، افزایش نرخ بهره و کنترل 
دستوری نرخ ارز از دیگر نکات تهدید کننده معاملات بازار بود که زمینه 
نوسان شدید شاخص بورس در معاملات چند روز گذشته بازار را فراهم 

کرد.
 این کارشناس بازار سرمایه اظهار داشت: سهامداران از نوسان های ایجاد 
شده در بازار سال گذشته خاطره بدی داشتند و به صورت سنتی هم 
بازار همیشه در شهریور و مهر ماه دارای شرایطی غیرمعقول تر از ماه های 
گذشته است و به دنبال این اتفاق شاهد نزول در بازار هستیم که طی چند 

روز گذشته هم بازار دنباله رو روند سال های گذشته بوده است.
سوری خاطرنشان کرد: قاعدتا بعد از رشدی که بازار از خرداد ماه تجربه 
کرد انتظار چنین نزولی در بازار وجود داشت اما سرعت آن بیش از انتظارها 

بود و بازار نباید با چنین شتابی وارد مدار نزولی می شد.
این کارشناس بازار سرمایه ادامه داد: وجود چنین سرعتی در روند نزولی 
بازار که باعث شود سهامی که تا هفته گذشته دارای صف خرید بودند 
یکباره وارد صف فروش شوند نشان از آن دارد که همچنان سهامداران از 
روند معاملات بازار ترس دارند و با کوچکترین نوسانی به سمت رفتارهای 
هیجانی پیش می روند و اقدام به معاملات غیر معمول در بازار خواهند کرد.
سوری با تاکید بر اینکه همچنان این بازار در مرحله ای قرار دارد که در 
زمان نوسان شاهد وجود هیجان های مثبت و منفی در بازار هستیم، گفت: 
بازار اکنون در محدوده ای قرار گرفته است که اگر سیاست های حاکم در 
کشور آسیب زا نباشد نباید چندان شاهد ریزش سنگین سهام بزرگ و 

شاخص ساز در بازار بود.  
این کارشناس بازار سرمایه آینده معاملات بورس را روشن اعلام کرد و 
اظهار داشت: بزرگترین مساله تاثیرگذار بر روند معاملات بازار، اقدامات 
در دستور کار دولت است، در صورت پایبندی به مساله مطرح شده در 
خصوص عدم تامین مالی و کسری بودجه دولت از بازار سرمایه و نیز 
اجرای موضوع حذف ارز 4۲00 می توان شاهد روزهایی مثبت و پررونق 

در بازار بود.

3 شرط لازم برای ایجاد 
آینده ای روشن در معاملات بورس

امام جمعه جیرفت با بیان اینکه رادیو اختصاصی جنوب کرمان با توجه به ظرفیت این 
منطقه، راه اندازی شود گفت: ظرفیت  و بســتر مورد نیاز به منظور تحقق این مهم در 
شهرستان جیرفت وجود دارد.به گزارش ایرنا، حجت الاسلام میثم تارم روز چهارشنبه 
در دیدار با مدیرکل صدای استان های سازمان صدا و سیما، خواستار راه اندازی رادیو 
اختصاصی جنوب کرمان شــد و افزود: بایــد از ظرفیت رادیو جنــوب برای انعکاس 

ظرفیت ها و مشکلات موجود در این منطقه استفاده شود.
وی اولویت های راه انــدازی رادیو جنوب را بر مدار معرفی ظرفیت ها، شکوفاســازی 
اســتعدادها، انعکاس مطالبات بحق مردمی، محرومیت زدایی، تبیین دســتاوردهای 

نظام و پرداختن به فرهنگ به عنوان یکی از ارکان توسعه و پیشرفت برشمرد.
مدیرکل صدای استان های سازمان صدا و ســیما نیز در این نشست گفت: ظرفیت  و 

بسترهای مورد نیاز تحقق مطالبه راه اندازی رادیو در جیرفت وجود دارد.
وحید کمالی افزود: برخی مشکلات در مسیر راه اندازی رادیو در جنوب استان کرمان 

وجود دارد که این موارد را تا حصول نتیجه مطلوب پیگیری خواهیم کرد.

امام جمعه جیرفت: رادیو اختصاصی جنوب 
کرمان راه اندازی شود

جلسه امنیت طرح ها وپروژه های شرق و غرب استان با حضور دکتر سهرابی سرپرست معاونت 
هماهنگی امور اقتصادی استانداری و دیگر مسئولین برگزار شد. در این جلسه اطلاعات 10 
طرح و پروژه های مهم که در جهت توسعه و امنیت پایدار استان کرمان نقش کلیدی دارند،مورد 
بررسی قرار گرفت.بهسازی محور بم-جیرفت محل اجرا بم و جیرفت 70 درصد،بهسازی محور 
کرمان-دیهوک محل اجرا کرمان راور 70 درصد، تکمیل آبرسانی به بم و بروات از سد نسا محل اجرا 
نرماشیر58 درصد،تکمیل سایت جدید صداوسیما مرکز کرمان )پوشش مناطق محروم شرق استان( 
محل اجرا کرمان۶0درصد، مطالعه و احداث باند دوم کهنوج-ایرانشهر محل اجرا کهنوج،رودبار 
ایرانشهر 10 درصد ، احداث پست 400 کیلو وات جیرفت کهنوج محل اجرا جیرفت کهنوج ۹5 
درصد،تخریب و بازسازی 15مدرسه در شهرهای نرماشیر،ریگان،منوجان ، کهنوج، فهرج محل اجرا 
نرماشیر،ریگان،منوجان،کهنوج و فهرج 70درصد،تکمیل مجتمع فرهنگی ریگان ،فهرج،رابر و قلعه 
گنج محل اجرا ریگان،فهرج ،رابر و قلعه گنج ۲0 درصد، تکمیل زیرساخت های منطقه گردشگری 
شهداد و کلوت ها محل اجرا کرمان ۳0درصد،احداث مجتمع فرهنگی ارزوئیه -نرماشیروفاریاب محل 

اجرا ارزوئیه نرماشیر و فاریاب ۲0درصد پیشرفت داشته اند.

۱0 طرح و پروژه مهم شرق 
و جنوب استان بررسی شد نرخ دلار در صرافی های بانکی دیروز )چهارشــنبه، 7 مهرماه( در مقایســه با روز کاری 

گذشته با ۲5۳ تومان افزایش به ۲7 هزار و ۶۹۳ تومان رسید.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، قیمت فروش یورو نیز در ساعت 1۳ دیروز در مقایسه 

با روز کاری گذشته 404 تومان افزایش یافت و ۳۲ هزار و ۳4۲ تومان تعیین شد.  
دیروز قیمت خرید هر دلار ۲7 هزار و 144 تومان و نرخ خرید هر یورو نیز ۳1 هزار و 70۲ 
تومان بود. علاوه بر این، نرخ خرید دلار در بازار متشکل ارزی ۲۶ هزار و ۹04 تومان و نرخ 

فروش آن ۲7 هزار و 14۹ تومان اعلام شد.
نرخ خرید یورو در این بازار ۳1 هزار و 4۲۹ تومان و نــرخ فروش آن نیز ۳1 هزار و 714 
تومان اعلام شــد. همچنین در ســامانه نیما در معاملات دیروز، حواله یورو به قیمت ۲7 
هزار و 148 تومان فروخته و حواله دلار به قیمت ۲۳ هزار و ۲40 تومان معامله شــد. به 
گزارش ایرنا، قیمت دلار در خردادماه وارد کانال ۲۶ هزار تومان شــد و چند روزی هم با 
نرخ ۲7 هزار تومان فروخته می شد و در این محدوده نوسان داشت، اما از ابتدای شهریور 
ماه شاهد روند نزولی نرخ دلار در صرافی های بانکی بودیم. از اواخر شهریور ماه نرخ دلار 
در صرافی های بانکی در محدوده قیمتی ۲۶ هزار و 700 تومان ثابت مانده بود که از روز 

گذشته وارد کانال ۲7 هزار تومان شد. 

نرخ دلار در صرافی بانکی 2۷ هزار و 6۹3 تومان شد 

    

ز  ا شهرستان فهرج در شرق کرمان یکی 
محروم ترین مناطق کشور است که از بسیاری 
امکانات به خصوص بیمارستان بی بهره است 
و مردم برای درمان مجبورند به بم سفر کنند.  
داستان بیمارستان شهرستان فهرج در شرق 
استان کرمان پس از گذشت سال ها از زمان 
تصویب تا ساخت داستانی طولانی و تلخ است 

که سرانجامی عجیب دارد.
با  شهرستانی  در  بیمارستان  این  احداث 
جمعیت ۷۰ هزار نفر در قلب کویر شرق کرمان 
در دولت نهم تصویب رسید و همیشه یکی از 
مطالبات مردم این منطقه بوده مطالبه ای که 
پس از گذشت سال ها به نتیجه نرسیده است.

سفر؛ تنها گزینه بیماران برای رسیدن به 
بیمارستان

چهار دولت از زمان تصویب این طرح گذشته 
اما مردم این منطقه محروم که هر سال حداقل 
۱۵۰ روز در گرد و غبار غرق می شود و شاهد 
بروز حوادث مختلف طبیعی از جمله زلزله و 
سیل نیز می باشد برای استفاده از خدمات 
تخصصی درمانی چاره ای ندارند به جز سفری 

۱۲۰ کیلومتری برای رسیدن به شهر بم.
فتتاح  ین بیمارستان ا می گویند فاز اول ا
ما این خدمات هیچ شباهتی به یک  شده ا
بیمارستان ندارد و فقط خدمات اورژانسی و 
فوری که در مراکز بهداشت هم ارائه می شود 
در این بیمارستان که فقط نام بیمارستان را 

یدک می کشد به مردم داده می شود.
طی این مدت خبرگزاری مهر بارها وضعیت 
احداث و فعالیت این پروژه را پیگیری کرد، 
اما مهمترین مشکلی که در مسیر راه اندازی 
بیمارستان فهرج عنوان می شود کمبود اعتبار 

و یا مشکلات اداری است.
این بیمارستان ۳۲ تختخوابی پس از گذشت 

سال ها هنوز هم سرنوشت مشخصی ندارد.
ز بیماران  ینکه بسیاری ا نکته تأسف آور ا
فهرجی در طول جاده فهرج – بم به دلیل 
طولانی بودن راه در این مسیر جان باخته و یا 
دچار حادثه رانندگی شده اند. از سوی دیگر 
عدم راه اندازی بیمارستان موجب فشار بیش 
از حد بر روی بیمارستان های بم و کرمان نیز 

شده است.
فتتاح ویدئو کنفرانسی  مردم شهر فهرج ا
این بیمارستان در دولت گذشته را نمایشی 
سیزدهم  دولت  مسئولان  ز  ا و  نند  می دا
می خواهند اقدام عاجل برای تجهیز، جذب 

نیرو و تکمیل بیمارستان انجام دهند.
محمد برزنده از جمله ساکنان فهرج است 
ما همه  که می گوید: شما تصور می کنید 
ینگونه  ما ا در شهر فهرج زندگی می کنیم ا
محروم ترین  ز  ا فهرج  شهر  همین  نیست، 
مناطق کشور است که از بسیاری از امکاناتی 
که شما استفاده می کنید محروم است، مثلًا 
اکثر خیابان های شهر خاکی است و دیگر از 
وضعیت کوچه های خاکی شهری که اکثر 
روزهای سال با ریزگردها دست به گریبان 

است نمی گویم.
وی تصریح کرد: بسیاری از مردم در روستاهای 
اطراف زندگی می کنند که همین امکانات 
رند و گاه کپر نشین و یا در  ولیه را هم ندا ا
خانه های خشت و گلی و سنگی قدیمی زندگی 
می کنند، تصور کنید یک نفر از مردم در نیمه 
شب نیاز به خدمات پزشکی داشته باشد در 
همه این شهرستان یک پزشک متخصص 
رد و باید در سنگلاخی چندین  وجود ندا
کیلومتر تا شهر فهرج سفر کند و خدمات 
ورژانسی دریافت کند که بیشتر در سطح  ا

پزشک عمومی است.
مردم فهرج به خصوص روستاییان 

بسیار محروم هستند
ید: اگر نیاز به پیگیری بیشتر و  فزا وی می ا
بستری داشته باشد باید به بم و یا کرمان 
سفر کنیم که هزینه این سفرها و اسکان برای 
همراهان بیمارها بسیار سنگین است و برای 
مردم محروم فهرج که سال ها با خشکسالی 
مواجه هستند و محصول خرما شان می خشکد 
بسیار سنگین تر است. رسول حسینی یکی 
دیگر از شهروندان فهرج است که می گوید 
چرا مصوبه دولت نهم در سال ۹۳ کلنگ زنی 
شد و در نهایت فقط اورژانس بیمارستان سال 

گذشته بهره برداری شد؟
وی می افزاید: ما از دولت سیزدهم می خواهیم 
طرح های محرومیت زدایی در مناطق کم 
برخوردار را در دستور کار قرار دهند و به جای 
توسعه بیشتر شهرهای توسعه یافته فکری 

برای ارائه خدمات در شهرهایی کنند که هیچ 
امکاناتی ندارند و ما کوخ نشینان را هم ببینند.
وی گفت: ما امید داریم که مشکل بیمارستان 
فهرج در دولت سیزدهم رفع شود و در این 

زمینه مطالبه جدی داریم.
دولت سیزدهم باید برای توزیع عادلانه 

امکانات برنامه ریزی کند
رئیس شورای اسلامی شهر فهرج در این زمینه 
به خبرنگار مهر می گوید: باید برای توسعه 
خدمات بهداشت و درمان در فهرج کار اساسی 
نجام شود و یک کار جهادی و توسعه ای  ا

تدوین شده در این زمینه نیاز داریم.

رضا علیزاده می افزاید: در این شهر بیمارستان 
وجود ندارد و این شرایط در دوران شیوع کرونا 
و نیازهای تخصصی بسیار وضعیت را سخت تر 
کرده است. وی افزود: در بسیاری از شهرها از 
زمان بروز مشکل درمانی تا رسیدن بیمار به 

بیمارستان فقط چند دقیقه زمان نیاز است اما 
چگونه در یک شهر مرکز شهرستان در صورت 

بروز مشکل باید به شهر دیگر برویم.
وی گفت: مسئولان برای حل این مشکل باید 
یک برنامه ریزی تدوین شده انجام دهند و 
مردم در جریان اجرای دقیق این برنامه باشند.
در این خصوص با نماینده مردم شرق استان 
کرمان به گفتگو پرداختیم، حجت الاسلام 
موسی غضنفرآبادی یکی از مطالبه های جدی 
فتتاح کامل بیمارستان فهرج  ز دولت را ا ا
دانست و به خبرنگار مهر گفت: از مهمترین 
مشکلات این بیمارستان تجهیز و جذب نیرو 
است که در این خصوص با توجه به بیکار 
بسیاری از نیروهای تخصصی باید دولت برای 
جذب نیرو در این مرکز درمانی اقدام عاجل 

انجام دهد.
ین بیمارستان با کمبود  وی تصریح کرد: ا
نیروی تخصصی از جمله پزشک و پرستار 
مواجه است و به همین دلیل بیمارستانی که 
بعد از سال ها سازه اش ساخته شده است هنوز 

راه اندازی نشده است.
وزیر بهداشت برای راه اندازی 

بیمارستان فهرج برنامه ریزی کند
حجت الاسلام غضنفرآبادی افزود: باید در 
خصوص توزیع عادلانه امکانات و بودجه 
و  شود  نجام  ا بیشتری  تلاش  کشور  در 
شهرستان های محرومی چون فهرج در مسیر 
رفع محرومیت قدم به قدم جلو برود در برخی 
از موارد مانند بیمارستان این شهر نیاز به کار 

جهادی است.
وی گفت: مردم این شهرستان با توجه به 
وضعیت معیشتی و مشکلاتشان نباید برای 
درمان به شهرهای دیگر بروند این شهر در 
مسیر ترانزیتی قرار دارد و شاهد بروز سوانح 
رانندگی هستیم اما اگر حادثه ای رخ دهد فقط 

خدمات اولیه اورژانسی ارائه می شود.
وی از وزیر بهداشت خواست توجه ویژه ای به 
شهرهای محروم داشته باشد و اقدامات عملی 

در این راستا انجام دهد.
این در حالیست که بارها قول هایی در خصوص 
جذب نیرو و تجهیز این بیمارستان داده شده 
ما هنوز مردم این شهر چشم به راه  است ا
عدالت مسئولان در راستای توزیع خدمات در 

بخش های مختلف هستند.

 بخشدار مرکزی ریگان گفت: ۱۱ طرح آسفالت معابر، یک 
طرح ورزشی، پانصدمین واحد مسکونی طرح کپرزدایی و 
محرمیت زدایی و ۱۷ هزار و پانصدمین واحد مسکونی مقاوم 
سازی شده به مناسبت هفته دفاع مقدس در بخش مرکزی 

ریگان افتتاح شد.
حسین بنی ابراهیمی روز چهارشنبه در گفت و گو با خبرنگار 
ایرنا افزود: زمین چمن مصنوعی روستای علی آباد پشت ریگ 
ریگان به مناسبت هفته دفاع مقدس با اعتبار ۷۳۰ میلیون 

تومان افتتاح شد.
وی با بیان اینکه زمین چمن روستای علی آباد پشت ریگ 
ریگان با مشارکت دهیاری ها و اداره ورزش و جوانان احداث 
شده است اظهار داشت: هم اکنون ورزشکاران این روستا از این 

ظرفیت و مزایای آن برخوردار شدند.بخشدار مرکزی ریگان از 
افتتاح پانصدمین واحد مسکونی محرومیت زدایی در ریگان 
خبر داد و تصریح کرد: این واحدهای ۵۳ متر مربعی با صرف 

اعتباری معادل ۵۵ میلیون تومان ساخته شده است.
بنی ابراهیمی بیان داشت: امروز همچنین ۱۷ هزار و 
پانصدمین واحد مسکونی مقاوم سازی شده، در شهرستان 

حادثه خیز ریگان افتتاح شد.
وی بیان داشت: آسفالت معابر ۱۱ روستای شهرستان ریگان 
هر کدام به میزان سه هزار متر مربع و اعتبار هر معبر ۷۰۰ 

میلیون تومان به بهره برداری رسید.
ریگان با ۹۸ هزار نفر جمعیت تا مرکز استان کرمان ۲۸۵ 

کیلومتر فاصله دارد.

مهر

گزارش

حجت الاسلام غضنفرآبادی افزود: باید 
در خصوص توزیع عادلانه امکانات و 
بودجه در کشور تلاش بیشتری انجام 
شود و شهرستان های محرومی چون 
فهرج در مسیر رفع محرومیت قدم به 
قدم جلو برود در برخی از موارد مانند 
بیمارستان این شهر نیاز به کار جهادی 
است.

وی گفت: مردم این شهرستان با توجه 
به وضعیت معیشتی و مشکلاتشان 
نباید برای درمان به شهرهای دیگر 
بروند این شهر در مسیر ترانزیتی قرار 
دارد و شاهد بروز سوانح رانندگی 
هستیم اما اگر حادثه ای رخ دهد فقط 
خدمات اولیه اورژانسی ارائه می شود.

رئیس شورای اسلامی شهر فهرج در 
این زمینه به خبرنگار مهر می گوید: 
باید برای توسعه خدمات بهداشت و 

درمان در فهرج کار اساسی انجام شود 
و یک کار جهادی و توسعه ای تدوین 

شده در این زمینه نیاز داریم.
رضا علیزاده می افزاید: در این شهر 

بیمارستان وجود ندارد و این شرایط در 
دوران شیوع کرونا و نیازهای تخصصی 
بسیار وضعیت را سخت تر کرده است. 
وی افزود: در بسیاری از شهرها از زمان 

بروز مشکل درمانی تا رسیدن بیمار 
به بیمارستان فقط چند دقیقه زمان 

نیاز است اما چگونه در یک شهر مرکز 
شهرستان در صورت بروز مشکل باید 

به شهر دیگر برویم.
وی گفت: مسئولان برای حل این 

مشکل باید یک برنامه ریزی تدوین 
شده انجام دهند و مردم در جریان 

اجرای دقیق این برنامه باشند.

۷۰ هزار نفر بدون بیمارستان
 ۱۲۰کیلومتر تا اولین مرکز درمانی

هر  
س: م

عک

مدیر کل عملیات پولی و اعتباری بانک مرکزی گفت: 
به واسطه چارچوب نوین سیاستگذاری پولی در حال 
حاضر خط اعتباری به بانکها پرداخت نمی شود و 
دست اندازی بانکها به منابع بانک مرکزی به حداقل 

رسیده است.
به گزارش روابط عمومی بانک مرکزی، دکتر محمد 
نادعلی شب گذشته در برنامه گفتگوی ویژه خبری 
با موضوع خلق نقدینگی گفت: موضوع نقدینگی 
ابعاد مختلفی دارد، در واقع بخش عمده نقدینگی و 
پول در بانکها است و کمتر از دو درصد آن در دست 

اشخاص است.
وی تصریح کرد: البته باید توجه داشت که چگونگی 
شکل گیری نقدینگی و نحوه مصرف آن دو موضوع 
متفاوت است؛ به بیان بهتر نقدینگی یا از طریق بانکها یا 
پولی که از بانک مرکزی بیرون می رود، خلق می شود.

وی افزود: شبکه بانکی موظف است سپرده ها را به 

شکل بهینه تخصیص دهد تا منجر به تولید و رشد 
اقتصادی شود که نتیجه آن نیز رفاه اقتصادی در 

جامعه است.
وی ادامه داد: تأکید می کنم بانک مرکزی نسبت به 
فرایند خلق پول و مدیریت نقدینگی بی تفاوت نیست 
بلکه این بانک با اجرایی کردن برنامه ها و اقدامات 
مختلف، تلاش کرده فعالیت های اقتصادی را رونق 
دهد. البته باید این نکته را نیز در نظر داشت که در امور 
اقتصادی کشور مجموعه تیم اقتصادی وجود دارد که 

بانک مرکزی نیز یک عضو از آن است.
نادعلی درخصوص رشد نقدینگی یادآور شد: نقدینگی 
رشد می کند به دلیل اینکه GDP اسمی نیز رشد 
می کند، همانطور که می دانید پول وسیله مبادله است 

و مبادلات به واسطه آن انجام می شود.
وی افزود: بانکها همواره در تلاش برای تامین سرمایه 
بنگاههای تولیدی هستند اما نباید فراموش کرد، این 

تنها نقش بانک نیست و دیگر نهادهای اقتصادی نیز باید 
در این خصوص نقش آفرینی کنند.

وی درخصوص نقش مدیرعامل و هیأت مدیره در 
فعالیت بانکها عنوان کرد: در موضوع بانکها بخشی به 
مدیریت که شامل هیأت مدیره،  مدیرعامل و سهامداران 
که بانک را تشکیل می دهند مرتبط است و بالطبع آنها 
دنبال منافع مشخصی هستند. اما بانک مرکزی از نگاه 
کلان موضوع را دنبال می کند و هدفش آن است که 

پول به سمت بخش واقعی اقتصاد حرکت کند.
نادعلی با بیان اینکه مجموعه اقداماتی به ویژه در 
حوزه عزل و نصب مدیران و صلاحیت هایشان انجام 
شده است، افزود: همچنین اقداماتی نیز مانند آموزش 
مستمر اصول حرفه ای مدیریت بانکی توسط موسسه 

عالی بانکداری ایران در دست اجراست.
مدیرکل عملیات پولی و اعتباری بانک مرکزی تاکید 
کرد: البته در دو ـ سه سال اخیر به ویژه در زمینه عزل 

و نصب مدیران و هیأت مدیره آنها، بانک مرکزی با 
جدیت  بیشتری برخورد کرده است.

نادعلی در پاسخ به دلیل تعدد بانکها در کشورمان و 
نقش نظارتی بانک مرکزی گفت: از قانون برنامه سوم 
توسعه به بعد، با این رویکرد که به بخش خصوصی 
اجازه ورود به بانکداری داده شود، بر تعداد بانکهای 
خصوصی افزوده شد. علاوه بر این در سالیان گذشته 
موسسات غیرمجازی نیز بودند که در قالب بانکهای 
جدید ساماندهی شدند و از دستگاه های مختلفی 

مجوز گرفتند.
 وی اضافه کرد: در نهایت به مقطعی رسیدیم که ۳۶ 
بانک و موسسه اعتباری غیربانکی در کشور داشتیم. 
البته در طرح اصلاح نظام بانکی تلاش شد که این 
تعداد بانکها کاهش یابد و در حال حاضر ۴ بانک وابسته 
به نیروهای مسلح در بانک سپه ادغام شدند و در حال 

حاضر ۳۲ بانک داریم.

دست اندازی بانک ها به منابع بانک مرکزی به حداقل رسیده است

رییس مجمع نمایندگان استان کرمان:

پرونده سال آبی با ۱۵۷ میلی متر بارش بسته شد

نمایندگان مجلس دنبال چوب لای چرخ دولت گذاشتن، نیستند

 کرمان با ۷۴ میلی لیتر دومین استان کم بارش ایران

سنا
: ای

بع
من

رییس مجمع نمایندگان استان کرمان اعلام کرد: مجمع 
نمایندگان استان از دولت می خواهد که استانداری برای 
کرمان انتخاب کند که بتواند در شان مردم خدمت کند 
و توسعه نگر باشد و از آب، هوا و زمین برای مردم خلق 
ثروت کند و ما نمایندگان مجلس دنبال چوب لای چرخ 

دولت گذاشتن، نیستیم.
"شهباز حسن پور" هفتم مهرماه در آیین افتتاح یک 
مجتمع گردشگری و پذیرایی در سیرجان به مناسبت 
هفته گردشگری گفت: گردشگری یعنی عدالت در توزیع 
ثروت؛ احداث پتروشیمی، کارخانجات و ... خوب است اما 

از طریق آنها ثروت به عدالت توزیع نمی شود.
او از فواید صنعت گردشگری سخن به میان آورد و اظهار 
کرد: با فعال شدن بخش گردشگری، جمعیت کثیری 

در بخش خدمات مشغول به کار می شوند و ۶۰ تا ۶۵ 
درصد مردم اکثر شهرهای پیشرفته و گران دنیا در بخش 

خدمات فعال هستند.
نماینده مردم سیرجان و بردسیر در مجلس شورای 
اسلامی نیز در ادامه سخنانش خطاب به مسئولین عنوان 
کرد: احترام به مردم باید در بالاترین حد خودش و حقوق 
شهروندی در حدی باشد که مردم احساس امنیت و 

آرامش کنند و خود را در آبادانی کشور سهیم بدانند.
او تصریح کرد: هیچ محدودیتی برای سرمایه گذاری در 
بخش گردشگری وجود ندارد و زیرساخت ها را ایجاد 

کردیم اما قطار توسعه به آهستگی حرکت می کند.
حسن پور اظهار کرد: در این دولت کارهای خوبی انجام 
شده اما مهمترین اقدام دولت سیزدهم واکسیناسیون 

گسترده علیه بیماری کرونا بود.
حسن پور با اشاره به ویژگی های هیئت دولت تصریح 
کرد: وزیر میراث فرهنگی از افراد بسیار موثر در جمهوری 

اسلامی است و با توجه به فرهنگ و آثار تاریخی و جاذبه 
های گردشگری غنی کشور انتظار داریم ایشان زمینه 

ورود ۱۰ هزار گردشگر به کشور را فراهم کند.
رییس مجمع نمایندگان استان کرمان در ادامه از مسائل 
سیاسی سخن به میان آورد و بیان کرد: سیاست و هدف 
اصلی مسئولین کشور عزت، حکمت و استقلال جمهوری 
اسلامی ایران است و خبرهای خوشی از برگشتن 

کشورهای مذاکره کننده برجام به میز مذاکره داریم.
وی با بیان اینکه بخش خصوصی باید خودش را باور 
داشته باشد، اظهار کرد: در شش ماهه اول امسال حدود 
۷۵۰۰ میلیارد تومان حقوق دولتی معادن استان کرمان 
به خزانه واریز شده و ۲۰ درصد این حقوق را بخش 
خصوصی می توانست استفاده کند که متاسفانه تاکنون 

هیچی استفاده نکردند.
حسن پور اظهار کرد: ۵۲ درصد جمعیت کشور زیر 
پوشش بیمه های همگانی هستند و این عدد در سیرجان 

و بردسیر از متوسط کشوری بسیار بالاتر است.
وی به علت پیشرفت شهرستان های سیرجان و بردسیر 
نیز اشاره کرد و افزود: چون مردم سیرجان و بردسیر 
مطالبه گر شدند پیشرفت کردند و این روحیه باید در 

سایر شهرهای استان کرمان نیز نهادینه شود.
نماینده مردم سیرجان و بردسیر در مجلس شورای 
اسلامی در ادامه درباره مسائل به وجود آمده درباره 
انتخاب استاندار کرمان نیز گفت: به جای این مسائل باید 
مطالبه گری در زمینه اقدامات مسئولین در بخش های 
اشتغال، اقتصاد، مسائل فرهنگی، اجتماعی و ... داشته 
باشیم.وی صراحتا اعلام کرد: مجمع نمایندگان استان 
از دولت می خواهد که استانداری برای کرمان انتخاب 
کند که بتواند در شان مردم خدمت کند و توسعه نگر 
باشد و از آب، هوا و زمین برای مردم خلق ثروت کند 
و ما نمایندگان مجلس دنبال چوب لای چرخ دولت 

گذاشتن، نیستیم.

گزارش شرکت مدیریت منابع آب ایران نشان می دهد، 
سال آبی ۰۰ - ۹۹ در حالی که طی آن تنها ۱۵۷ میلی متر 
بارش به ثبت رسیده و زمستان سال ۹۹ با ۱۱۳.۹ میلی متر 
بارندگی، پربارش ترین فصل سال آبی گذشته بوده است، 

به پایان رسید.
به  گزارش ایسنا، بر اساس آمار دفتر مطالعات پایه شرکت 
مدیریت منابع آب ایران، سال آبی ۰۰ - ۹۹ در حالی 
به پایان رسید که این سال با متوسط ۱۵۷.۷ میلی متر 
بارندگی  جزو کم بارش ترین سال ها در ۵۰ سال گذشته 
بوده، اما با این وجود، این رقم نسبت به سال آبی ماقبل با 
میزان بارش ۳۱۷.۷ میلی متر حدود ۵۰ درصد و نسبت 
به میانگین دوره های مشابه بلندمدت ۳۷ درصد کاهش 

نشان می دهد.
با نگاهی به گزارش مقایسه ای که از بارش های سال گذشته 
ارائه شده، از میزان ۱۵۷.۷ میلی متر متوسط بارندگی 

در کشور، بیشترین بارش طی فصل زمستان با ۱۱۳.۹ 
میلی متر به ثبت رسیده است. سهم فصل پاییز از این میزان 
بارندگی حدود ۶۳ میلی متر، بهار ۶۲.۸ میلی متر و تابستان 

نیز ۱۲ میلی متر گزارش شده است.
بر این اساس، ۴۵ درصد از مجموع بارش های کشور مربوط 
به فصل زمستان بوده و بارندگی نسبتا مناسب در این فصل 
باعث شد، زمستان برای بالا بردن آمار نزولات آسمانی و 
جبران نسبی کسری منابع آب سطحی و زیرزمینی کشور 
موثر باشد. طبق این آمار، فصل های بهار و پاییز هر کدام 
۲۵ درصد و فصل تابستان نیز تنها ۵ درصد در کل بارندگی 

کشور در سال گذشته نقش داشته اند.
نکته جالب و قابل توجه گزارش آماری دفتر مطالعات 
پایه شرکت مدیریت منابع آب ایران این است که حجم 
بارندگی های ۵۰ سال گذشته فقط در دو سال آبی ۱۳۷۸ 

و ۱۳۸۶ کمتر از امسال بوده است.

همچنین استان های سیستان و بلوچستان با ۳۵.۲، کرمان 
با ۷۴.۱، هرمزگان با ۷۸.۹، خراسان رضوی با ۹۶.۷ و فارس 
با ۱۶۹.۸ میلی متر کم ترین میزان بارندگی تجمعی را به 

خود اختصاص داده اند.
بر این اساس، حوضه های آبریز دریای خزر با ۳۴۰.۱ 
میلی متر، دریاچه ارومیه با ۲۹۳.۴ میلی متر، خلیج فارس 
و دریای عمان با ۲۰۹.۹ میلی متر، قره قوم با ۱۰۳.۷ 
میلی متر، فلات مرکزی با ۱۰۰.۷ میلی متر و مرزی شرق 
با ۴۴ میلی متر به ترتیب بیشترین بارندگی را به نام خود 

ثبت کرده است.
این گزارش می افزاید، بر اساس بررسی مقایسه ای سال آبی 
گذشته و سال ماقبل آن، حوضه های آبریز مرزی شرق با 
۷۰ درصد، قره قوم با ۶۴ درصد، فلات مرکزی با ۵۷ درصد 
و خلیج فارس و دریای عمان با ۵۳ درصد بیشترین کاهش 

بارش را به خود اختصاص داده اند.

مرضیه قاضی زاده | پیام ما
گزارش 

حسن پور با اشاره به ویژگی های هیئت 
دولت تصریح کرد: وزیر میراث فرهنگی از 
افراد بسیار موثر در جمهوری اسلامی است 
و با توجه به فرهنگ و آثار تاریخی و جاذبه 
های گردشگری غنی کشور انتظار داریم 
ایشان زمینه ورود ۱0 هزار گردشگر به 
کشور را فراهم کند.
رییس مجمع نمایندگان استان کرمان در 
ادامه از مسائل سیاسی سخن به میان آورد 
و بیان کرد: سیاست و هدف اصلی مسئولین 
کشور عزت، حکمت و استقلال جمهوری 
اسلامی ایران است و خبرهای خوشی از 
برگشتن کشورهای مذاکره کننده برجام به 
میز مذاکره داریم.

همچنین استان های سیستان و بلوچستان با 
3۵.2، کرمان با ۷۴.۱، هرمزگان با ۷۸.۹، خراسان 
رضوی با ۹6.۷ و فارس با ۱6۹.۸ میلی متر کم ترین 

میزان بارندگی تجمعی را به خود اختصاص 
داده اند.

بر این اساس، حوضه های آبریز دریای خزر 
با 3۴0.۱ میلی متر، دریاچه ارومیه با 2۹3.۴ 

میلی متر، خلیج فارس و دریای عمان با 20۹.۹ 
میلی متر، قره قوم با ۱03.۷ میلی متر، فلات 

مرکزی با ۱00.۷ میلی متر و مرزی شرق با ۴۴ 
میلی متر به ترتیب بیشترین بارندگی را به نام 

خود ثبت کرده است.
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 »پارک دوبل« منتخب جشنواره اوهای 
آمریکا شد

فیلم کوتاه »پارک دوبل« به نویسندگی و 
کارگردانی دریا آذری منتخب بیست  و دومین دوره  جشنواره  

اوهای آمریکا شد.فیلم کوتاه »پارک دوبل« به نویسندگی و 
کارگردانی دریا آذری در بیست و دومین دوره جشنواره اوهای 
آمریکا که رویدادی ۱۰ روزه است، حضور خواهد داشت.بیست 

و دومین جشنواره اوهای آمریکا، که با هدف به نمایش گذاشتن 
بهترین فیلم های جدید از فیلمسازان نوظهور و شناخته شده 
مشهور راه اندازی شده است. این جشنواره از ۱۴ تا ۲۳ آبان 

مصادف با ۵ تا ۱۴ نوامبر در کالیفرنیای آمریکا برگزار خواهد شد.

فراخوان نمایشگاه هفته تصویرگری ۱۴00 
ویژه اعضای انجمن تصویرگران ایران 

منتشر شد.
مهلت: ۲4 الی ۲8 مهر 1400

انجمن تصویرگران ایران از اعضای خود دعوت می کند تا در هفته 
تصویرگری 1400، در نمایشگاه سالانه اعضا با عنوان »امید«، که 

امسال بنا به شرایط موجود به شکل مجازی و در سایت انجمن 
تصویرگران ایران و خانه هنرمندان ایران برگزار خواهد شد، 

شرکت کنند. بیماری و جنگ چهرۀ جهان را دگرگون کرده است. 

تیر مار شوکاری
مشخصات این مار از غرب آفریقا از مراکش تا خاورمیانه و غرب هند 
گسترش دارد و بدن باریک و سر اریبی شکل ، یک پولک جلو چشمی متصل به پولک 

پیشانی ، دارای دو یا سه پولک عقب چشمی ،  سه پولک لب بالا متصل به چشم ، پولک 
های گیجگاهی ۲+۲ یا ۲+۳ عدد ، لب بالا دارای ۹ پولک و لب پایین ۱۰ یا ۱۱ پولک 
، پولک های سطح پشتی ۱۷ ردیف و پولک های سطح شکمی ۱۷۵ تا ۱۹۷ و سطح 

زیرین دم ۷۱ تا ۱۰۱ عدد ، پولک مخرجی منقسم .
بدن به رنگ زرد زیتونی متمایل به خاکستری ، حاشیه پولک ها روشن تر ، دارای دو 
خط تیره متمایل به سیاه از پشت چشم و قسمت لب بالایی در سر تا سر بدن گاهی 

نامشخص ، سطح شکمی زرد لیمویی روشن یا زیتونی خاکستری با خال های خاکستری 
متمایل به قهوه ای ، خالها در قسمت قدامی بدن بزرگتر و حداکثر طول ۱۰۰ سانتیمتر ، 

دم ۲۶ سانتیمتر می باشد
تغذیه از مارمولکها و زاد و ولد تخمگذار .است زیستگاه این مار صحراهای شنی ، تپه 

ماهورها ، بوته زارها است./کویرها و بیابانهای ایران

رهایی 
از زندان ذهن

نویسنده : کاترین سوتکر ، متیو     
مک کی

مترجم : امید خواجه محمودآبادی ، 
ساره حسینی عطار

این کتاب قصد آموزش چگونگی 
تماشای ذهن را به شما دارد. می توانید 
به هنگام تماشای ذهن تان، دریابید که 

کدام فکر برایتان مفید است و کدام 
یک دردسرساز و مضر. اگر موافق اید، 

شروع کنید.

سینما

فراخوان

زیستمند

کتاب

ارز دیچیتال

اینفوگرافیکاخبار معدن

عکس نوشت

دانشگاه  فناوری  و  تحقیقات  معاون 
علوم پزشکی بم از کسب رتبه سوم در 
ارزشیابی جامع تحقیقات و فناوری در بین 
دانشگاه های علوم پزشکی تیپ سه کشور 

توسط این دانشگاه خبر داد.
دکتر سجاد خسروی در تشریح جزئیات 
این خبر اظهار کرد: براساس ارزشیابی 
سالانه معاونت تحقیقات و فناوری وزارت 
بهداشت، دانشگاه علوم پزشکی بم موفق 
به کسب رتبه سوم در حوزه تحقیقات و 
فناوری در بین دانشگاه های علوم پزشکی 

تیپ سه شد.
او افزود: هر ساله ارزیابی در خصوص 

و  پژوهشی  فعالیت های  و  عملکردها 
فناوری دانشگاه های علوم پزشکی کشور 
اساس  بر  نیز  امسال  انجام می گیرد، 
گزارشی که اخیرا ارائه شده، عملکرد یک 
سال گذشته دانشگاه های علوم پزشکی در 

سراسر کشور اعلام شده است.
ارزشیابی  در  کرد:  تصریح  خسروی 
فناوری  و  تحقیقات  فعالیت های 
که  کشور  پزشکی  علوم  دانشگاه های 
امسال نیز برای اولین بار، دو حیطه 
تحقیقات و فناوری در کنار هم گزارش 
شده ، سه محور اصلی تولید دانش، ساختار 
تحقیقات و فناوری و تولید فناوری در 

دانشگاه های علوم پزشکی مورد ارزیابی 
قرار گرفته اند.او ادامه داد: در بررسی 
جزئی تر بخش های ارزشیابی و کسب این 
رتبه می توان گفت که در حوزه فناوری با 
برنامه ریزی ها و فعالیت هایی که طی یک 
سال گذشته صورت پذیرفت، دانشگاه 
علوم پزشکی بم رتبه سوم در بین دانشگاه 
های تیپ سه و رتبه پانزدهم کشوری 
در بین کلیه دانشگاه های علوم پزشکی 

کشور را کسب نموده است.
معاون دانشگاه علوم پزشکی بم در ادامه 
با اشاره به رشد چشمگیر این دانشگاه در 
حوزه پژوهش و فناوری طی سال های 
اخیر گفت: دانشگاه علوم پزشکی بم 
در حوزه تحقیقات و فناوری توانسته با 
تقویت زیرساخت ها و استفاده از ظرفیت 
های مختلف در جهت بهبود شاخص 
های پژوهشی و فناوری، افتخارات و 
دستاوردهای مهمی را در کارنامه خود 

ثبت نماید.
فزود: کسب رتبه سوم پژوهش و  و ا ا
فناوری مدیون تلاش تمامی محققان، 
و  کارشناسان  و  دانشجویان  اساتید، 
پرسنل معاونت تحقیقات و فناوری است 
و امیدواریم تا با تلاش های هر چه بیشتر 
نیم نتایج بهتری را برای  در آینده بتوا

دانشگاه کسب کنیم.

به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل 
جلسه  گهرزمین،  آهن  سنگ  شرکت 
ای با حضور آقایان دکتر محمدعلی میرزا کوچک شیرازی؛ 
مدیرعامل شرکت گروه مدیریت سرمایه گذاری امید، سید 
مهدی سدیدی مدیرعامل صندوق بازنشستگی بانک ها، 
شهباز حسن پور؛ نماینده مردم شهرستان های سیرجان و 
بردسیر، محمد فلاح؛ مدیرعامل شرکت سنگ آهن گهرزمین، 
حجت نجمی نیا؛ مدیر مجتمع شرکت معدنی و صنعتی گل 
گهر، محمد محیاپور؛ مدیرعامل شرکت توسعه آهن و فولاد 
و اعضای هیئت مدیره و مدیران مجموعه گهرزمین در سالن 

 کنفرانس ساختمان شهید سلیمانی شرکت گهرزمین برگزار شد.
روز گذشته جلسه ای با حضور آقایان دکتر محمدعلی میرزا 
کوچک شیرازی؛ مدیرعامل شرکت گروه مدیریت سرمایه 
گذاری امید، سیدمهدی سدیدی مدیرعامل صندوق بازنشستگی 
بانک ها، شهباز حسن پور؛ نماینده مردم شهرستان های سیرجان 
و بردسیر، محمد فلاح؛ مدیرعامل شرکت سنگ آهن گهرزمین، 
حجت نجمی نیا؛ مدیر مجتمع شرکت معدنی و صنعتی گل گهر، 
محمد محیاپور؛ مدیرعامل شرکت توسعه آهن و فولاد و اعضای 
هیئت مدیره و مدیران مجموعه گهرزمین در سالن کنفرانس 

ساختمان شهید سلیمانی شرکت گهرزمین برگزار شد.

از شالیزار تا شالیکوبی
استان  در  کشور  شمال  برنج  از  توجهی  قابل  بخش 
به  و  گذشته  سال های  در  می شود.  کشت  گلستان 
خصوص امسال با تغییرات آب و هوایی و گرمایش زمین 
مشکلات فراوانی در کشت این محصول به وجود آمده 
است. برخی از کشاورزان از کشت شالی منصرف شده 
و بسیاری زمین ها نیز بعد از کشت، دچار خشکسالی 
شالی  برای کشت  آب  تامین  رفته اند.  بین  از  و  شده 
نیمه  و  بندان ها، چاه های عمیق  از طریق سدها، آب 
عمیق، سطحی، رودخانه ها و... انجام می شود. با این 
وجود کشاورزان که سال هاست با کشت این محصول 
امرار معاش می کنند امسال نیز با تمام مشکلات دست 
و پنجه نرم کرده و محصول خود را برداشت کردند. 
شالی برداشت شده به کارخانه های سنتی، نیمه سنتی 

و مدرن شالیکوبی رفته و به برنج تبدیل می شود.

عکس: ایسنا

رنا
: ای
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علوم پزشکی بم رتبه سوم تحقیقات و فناوری کشور 
در بین دانشگاه های تیپ ۳ را کسب کرد

رییس کمیسیون گردشگری اتاق بازرگانی کرمان: 

دیدگاه گردشگری باید 
از مولفه های انتخاب استانداران باشد

خبر

ــدگاه  ــرد: دی ــد ک ــان تاکی ــی کرم ــاق بازرگان ــگری ات ــیون گردش ــس کمیس ریی
ــت ســیزدهم  ــه هــای انتخــاب اســتانداران در دول ــد یکــی از مولف گردشــگری بای

ــد.  باش
ــالان گردشــگری  ــا فع ــاه در نشســت ب ــم مهرم ــروز هفت ــی" ام "محمدرضــا بهرام
شهرســتان ســیرجان بــه مناســبت هفتــه گردشــگری گفــت: دیــدگاه گردشــگری 

بایــد یکــی از مولفــه هــای انتخــاب اســتانداران در دولــت ســیزدهم باشــد.
ــف  ــرای ایجــاد زیرســاخت های گردشــگری از وظای ــه داد: ایجــاد بســتر ب وی ادام
ــم  ــن مه ــران ای ــئولان و مدی ــکاری مس ــا هم ــه ب ــود ک ــی ش ــوب م ــت محس دول

ــود. ــی ش ــق م محق
رییس کمیســیون گردشــگری اتــاق بازرگانــی کرمــان بیان کــرد: گردشــگری یک 
صنعــت فرابخشــی اســت و بــرای توســعه ایــن صنعــت همدلــی و همــکاری همــه 

دســت انــدرکاران ایــن صنعــت از ضروریــات اســت.
ــی و ۷۰۰۰  ــر ثبــت مل ــی، ۷۰۰ اث ــر ثبــت جهان ــه هفــت اث ــا توجــه ب ــزود: ب وی اف
اثــر شــناخته شــده در اســتان کرمــان متاســفانه ایــن ظرفیــت هــا در ســطح ملی و 
بیــن المللــی بــه خوبــی معرفــی نشــده انــد کــه در ایــن زمینــه برنامــه ریــزی های 

متنوعــی در دســتور کار اتــاق بازرگانــی قــرار دارد.

آگهی استخدام در استان کرمان

موقعیت شغلی: قصاب ماهر
شرایط احراز:
جنسیت: آقا

نوع قرارداد: تمام وقت
به صورت دو شیفت

مزایا:بیمه- حقوق و مزایای عالی- محل اسکان
متقاضیان واجد شرایط خواهشمندیم رزومه خود را به 
واتس اپ زیر ارسال نمایند و یا با شماره موبایل زیر تماس 

حاصل نمایند.
اطلاعات تماس: موبایل 0۹۱2۸۴2۱3۸۱
واتساپ 0۹۱2۸۴2۱3۸۱

 
موقعیت شغلی: اپراتور خط تولید پنل کامپوزیت نما

شرایط احراز:  جنسیت: آقا
نوع قرارداد: تمام وقت

سابقه کار مرتبط و آشنایی کامل
مزایا:خوابگاه کامل حقوق قانونی- حق مسئولیت

متقاضیان واجد شرایط خواهشمندیم رزومه خود را به ایمیل 
یا واتس اپ زیر ارسال نمایند و یا با شماره موبایل زیر تماس 

حاصل نمایند.
اطلاعات تماس: موبایل ۰۹۱۴۴۱۴۵۷۹۵
واتساپ ۰۹۱۴۴۱۴۵۷۹۵
sinakarvan@gmail.com ایمیل

موقعیت شغلی:کارگر
جنسیت: خانم

نوع قرارداد: تمام وقت
جذب نیرو صرفا در محدوده شهر کرمان می باشد

مزایا:حقوق اداره کار-بیمه تامین اجتماعی
بیمه تکمیلی-بیمه عمر-سرویس ایاب و ذهاب

متقاضیان واجد شرایط می توانند جهت دریافت آدرس و 
مراجعه حضوری با شماره های زیر تماس حاصل نمایند.

اطلاعات تماس: تلفن 03۴32۷۵22۱۴
موبایل 0۹۱3۱۹۵۹۱۵۵- موبایل 0۹۱3662233۵
آدرس: کرمان - شرف آباد - بعد از کوچه ۵3 بلوار قائم

 استخدام با بیمه و مزایای عالی
در کرمان

استخدام شرکت معتبر استخدام صنایع تولیدی رزن صاف
فرآوری پسته در کرمان

@ecoirantv از صفحه@rafsanews از صفحه

  اینستاگرام  اینستاگرام 
         در توییتر چه می گویند؟

خبر برگزاری اولین جلسه مدیرعامل جدید شرکت سرمایه گذاری امید با مدیران منطقه گل گهر


